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 Премијер Албаније Еди Рама изјавио је да његова земља три године организује свадбу и
чека "да стигне млада из Брисела", али она није дошла, и поручио да упркос томе неће
губити наду, пренео је албански портал АБЦ њуз.

  

Мислим да је преговоре требало отворити пре много година, можда ће бити следеће
године, али наставићемо да сањамо, рекао је Рама.

  

Он је нагласио да Европска унија треба да промени став, а не да препусти политичарима
да се баве историјом, као што је сада случај са Бугарском.

  

Ми смо Балкан који долази са неким проблемима, желимо да будемо део ЕУ, а ако неке
земље, попут Бугарске у овом случају, користе вето да разговарају о историји на
политичком нивоу, то је још компликованије, казао је Рама.
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Према његовим речима, кад год се политичари позабаве историјом да би је решили,
највероватнији резултат је да историја постане још компликованија.

  

Све је ово срамота, повезана са духом експанзије. Бугарска је најистакнутији пример
овог изопаченог духа. ЕУ мора да се промени, не сме више да функционише овако, да
једна држава узме другу земљу за таоца, рекао је Рама, преноси Косово онлајн.

  

(Фонет)
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